
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   26. 5. 2020 18,30 hod 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 

 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

J. Vavřička, T. Morawski Kambourová, R. Petráš, J. Janata, M. Pravdová, K. Koubský 
 
 
M. Minařík, G. Březinová, M. Pipková, L. Fantová, E. Dvorská 

  
 
 
M. Suchánek, A. Kapounková, P. Ďoubalová 
 

Člen RM: S. Doušová 

Příští jednání: 30. 6. 2020, 18:30 hotel Mědínek 

 
 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

I. b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 26. 5. 2020. 
 

 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Zahájení 

J. Vavřička přivítal hosty a budoucího člena KCR M. Suchánka, který nahradí původního člena M. Starého, 

který z komise rezignovat. Všichni členové vč. hostů se představili. 

2. Aktuality CR  

M. Pravdová představila členům aktivity oddělení cestovního ruchu a marketingu během pandemie. S novým 

marketingovým plánem 2020 byli členové komise seznámeni per rollam a s plánem souhlasilo 9 členů a 1 

nehlasoval. Dále na oddělení probíhala komunikace s turistickými cíli, koordinace uzavření a znovuotevření 

památek spolu s vedením města. Na webových stránkách města v sekci Turista byla založena nová sekce 

Cestovní ruch & Marketing, která by měla zpřehlednit aktivity oddělení. Dále v období pandemie probíhala 

komunikace se Středočeskou centrálou cestovního ruchu, Turistickou oblastí Kutnohorsko a Kolínsko, Fórem 

CR, MMR.  

Oddělení také sledovalo a nadále bude sledovat vývoj situace v cestovním ruchu. Dále bude udržovat kontakt 

s ubytovateli a provozovateli turistických atraktivit v Kutné Hoře. V následujícím týdnu se bude zabývat také 

přípravou soutěže na podporu místních podnikatelů, o které bylo rozhodnuto na ZM dne 21. 5. 2020. 

Od 1. 6. bude otevřena půjčovna kol Informačního centra města Kutná Hora, která nově nabídne tzv. 

„Kutnohorské kolo“ s jednotným designem v podobě městského loga. 

 

3. Představení aktualit Průvodcovské služby Města Kutná Hora  

Ing. Kapounková seznámila členy komise s fungování Průvodcovské služby během pandemie. Zaměstnanci 

PSKH p. o., připravovali nové prohlídky, např. pro mateřské školy a žáky 1. stupně. Dále se zabývali 

certifikací průvodců a dalšími projekty. Paní ředitelka spolupracovala s M. Pravdovou na přípravě 

marketingového plánu 2020 a dalších aktivitách oddělení cestovního ruchu a marketingu. Mimo jiné oba 

subjekty spolupracovaly při natáčení Toulavé kamery České televize. Vznikla také nová prezentační videa, 

která lákají do stávajících expozic a upozorňují na nové expozice. Jedním z cílů PSKH, p. o. je oživení kaple 

sv. Václava a Ladislava. Dne 26. 6. proběhne varhanní koncert.  

 

4. Turistická oblast Kutnohorsko a Kolínsko  

Ing. Ďoubalová představila organizaci destinačního managementu Turistickou oblast Kutnohorsko a Kolínsko. 

Aktuálně je primárně cílem certifikace oblasti a tvorba strategie. Hlavní cílovou skupinou budou rodiny s dětmi 

a domácí turisté. Na léto a babí léto 2020 připravila manažerka oblasti offline letní hru, která nabádá k návštěvě 

členů destinace a výletům po celé oblasti. Probíhá také spolupráce s firmou Na kole a pěšky, která se zabývá 

shromažďováním zajímavých výletů. Ve spolupráci s OCRM vzniklo propagační video na sociální sítě „Kutná 

Hora očima místních“. Tento koncept bude pokračovat i v dalších částech oblasti např. „Kolín očima 

místních“. 

 

 

 



5. Výlohy v historickém centru 

Pan architekt předal informace o dobré praxi v jiných městech. Členové se seznámí s různými variantami řešení 

situace a na dalším setkání se začnou věnovat přípravě manuálu s představením dobré a špatné praxe. 

6. Rezignace člena a představení zájemce o post v komisi pana Martina Suchánka. 

Pan Suchánek se členům představil. V rámci Město PRO lidi byl odhlasován jako nástupce pana Martina 

Starého. Představil svou praxi a motivaci ke členství v komisi. Zmínil své členství v okresní hospodářské 

komoře Kutné Hory, práci na značce KUTNOHORSKO regionální produkt a zkušenosti z marketingu. 

Z cestovního ruchu také svou publikační činnost.  

 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města:  
 

Zapsala: M. Pravdová 
Elektronicky ověřil: J. Vavřička 


